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az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
feltenni Kásler Miklós Emberi Erőforrások Miniszter Úrhoz:

"Miért titkolja a minisztérium, hogy mennyi pénzt kértek vissza a magyar kórházaktól?" 

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A szociális hozzájárulási adó tavalyi, ötszázalékos csökkentéséből származó megtakarítást a kórházak nem
költhették el, hanem külön számlán kellett gyűjteniük. A tavaszi parlamenti választás másnapján aztán a
főigazgatók utasítást kaptak, hogy az így összegyűlt összeget fizessék be a kincstárnak.

Korábban már két írásbeli kérdést tettem fel Önnek ebben a témában, melyben tájékoztatást és
adatszolgáltatást kértem arról: mely kórházaktól és mekkora összeget vontak vissza az április 9-ei
rendelkezéssel? (K/191; K/886)
Az ön megbízásából válaszoló Rétvári Bence parlamenti államtitkár folyamatosan mellébeszél, az általam
kért közérdekű adatokat a minisztériumjogszerűtlen módon nem hajlandó kiadni.

Tisztelt Miniszter Úr!

Bízom abban, hogy az Emberi Erőforrások Minisztériuma jogkövető módon rendelkezésemre bocsátja a
K/191. és K/886. számú írásbeli kérdésben kért közpénz adatokat, intézményi bontásban, azaz kérdésem
továbbra is:

• A szociális hozzájárulási adó 5%-os csökkentése ürügyén mely kórházaktól és mekkora összeget
vontak vissza az április 9-ei rendelkezéssel az érintett intézmények 2017. évi K2 ,,Munkaadókat
terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó" előirányzati keretéből?

Ellenkező esetben kénytelen leszek ezeket a nyilvánvalóan közérdekű adatokat kiperelni, mely megítélésem
szerint méltatlan eljárás lenne mind az Ön személyére, mind a minisztériumára nézve!

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2018. szeptember 14.
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